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Schůze staršovstva 10. prosince 2023, 18:30 

 

 

1. Osobní sdělení (křty, svatby…): Dcera Štěpána Keprty bude pokřtěna 13. 3., křest vykoná 
farář Pavel Pokorný.  

2. Poděkování bratrům Kolínským za vánoční pohádku s dětmi. 

3. Stává se, že zlobí ozvučení, zpětná vazba mikrofonu apod. Kurátorka požádá Štěpána 
Nadrchala, aby zajistil, že „přenašeči“ mikrofony vždy prověří ještě před bohoslužbami. 
Mohou požádat o součinnost i kazatele a službu. 

4. Sbírka na tříkrálovém koncertu 5. 1. vynesla 3.610,- Kč. Staršovstvo souhlasí, aby sbírka 
posloužila jako příspěvek FF UK. 

5. Sbírka na bohoslovce na Boží hod vánoční vynesla 10.054,- a byla odeslána  

6. Výroční sborové shromáždění 24. 3. 2024, organizačně připravují P. Ryšavý, P. Posolda 
a T. Fendrych. 

7. Téma financování + sbírky + salár: Ema Pospíšilová ve spolupráci se sborovou sestrou 
připraví informaci o tématu (zejména o saláru) na nástěnku. Někdy po bohoslužbách 
(předběžně 14. 4.) proběhne na toto téma diskuse.   

8. Prodloužena smlouva s korejským sborem na rok 2024. 

9. Očištění části plotu: Jako další krok v otevírání pro okolí a komunikaci s ním (po otevření 
mříží) navrhuje P. Ryšavý odstranit část zeleně. Usnesení: Staršovstvo schvaluje 
odstranění zeleně u části plotu mezi kostelem a bránou do předzahrádky. Hlasování: pro 
8, proti 2, zdrželi se 4. 

10. Apely kostelníka na pořádek: P. Ryšavý prosí garanty, pod které spadají aktivity ve 
sborových prostorách, aby upozorňovali jejich organizátory na potřebu uklízet věci, které 
do nich přinesou, a třídit odpad (popelnice bývá zacpaná kartony, lahvemi atp.). 

11. Dostavba: Komise dostavby pokračuje z pověření staršovstva v pracích dle schváleného 
harmonogramu, který na jaře 2023 představila sboru. Ve druhém kvartále byl sboru 
představen návrh studie stavby, včetně návrhu řešení fasády. K návrhu proběhly ve 
staršovstvu i ve sboru dvě debaty (jedna i s architekty). Z těchto rozhovorů vzešly 
připomínky a náměty, které komise tlumočila architektům a ti na ně reagovali úpravami 
návrhu studie stavby. Upravený návrh projednala na konci prosince komise dostavby 
a doporučila ho k doplnění o návrh řešení fasády. Doplněnou verzi studie stavby bychom 
měli obdržet do konce ledna. Poté bude představena staršovstvu i sboru a bude sloužit 
jako základ zpracování dokumentace pro územní rozhodnutí dle harmonogramu.  

V lednu staršovstvo na návrh komise dostavby rozhodlo o zahájení procesu, který 
umožní získání (odkup) pozemku pod stavbou, nutného k realizaci stavby. Vlastní nákup 
pozemku by byl předmětem schválení až po dojednání konkrétních podmínek transakce.  

12. Postup v reflexi minulosti: Kurátorka rozeslala do sboru 21. 12. z adresy 
stresovice@evangnet.cz mail s informacemi o zřízení záložky „Interní hovory“. Několik lidí 
kurátorce poslalo pozitivní mail. 
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